
Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miejskiej w Prudniku z działań 

podejmowanych w okresie od 28 listopada 2022 r. do 18 grudnia 2022 r. 

Z ważniejszych spraw należy wymienić:  

1.W dniu 30 listopada 2022 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej 

w Prudniku podjęte na LXIX sesji Rady w dniu 28 listopada 2022 r. celem przekazania ich do 

Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu.   

 

2. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone 

na LXIX sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami.   

 

3. 1 grudnia 2022 r  w Zespole Szkół przy ul. Dąbrowskiego w Prudniku zorganizowano 

uroczystą akademię z okazji obchodów Roku Marii Konopnickiej (180. rocznica urodzin). 

Radę Miejską reprezentował wiceprzewodniczący p. Edward Mazur 

4. 2 XII 2022r brałam udział w otwarciu Jarmarku Bożonarodzeniowym na prudnickim 

Rynku 

Chciałam jednocześnie podziękować za zaproszenie na świąteczną sesję Radzie Seniorów 

oraz p. Annie Tule – Nowacińskiej  Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Rudziczce 

za zaproszenie do udział w oficjalnym oddaniu do użytku nowo wybudowanego podjazdu dla 

niepełnosprawnych, łazienki przystosowanej dla osób niepełnosprawnych oraz pracowni 

technicznej.  

 


